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ورود خبرنگاران به اماكن ورزشي ممنوع شد!

پورسيدآقايي را بي خيال،
سلطاني فر را بچسبيد 

و  کلاهبرداری  باند  اعضای  گفت:  کرج  دادستان 
کارچاق  کنی که در استان های مختلف فعالیت های 

سیاهی داشتند و نهایتا دستگیر شدند.
به گزارش »دنیای هوادار« حاجی رضا شاکرمی،   
روزنامه  این  با خبرنگار  گفتگو  در  دادستان کرج 

گفت: اخیرا اعضای باند کلاهبرداری و کارچاق کنی 
در دستگاه قضایی تهران و البرز دستگیر و نهایتا در 

البرز بازداشت شدند.
وی ادامه داد: این افراد از طریق غصب عناوین حقوقی 
و ادعای اعمال نفوذ در مراجع قضایی اقدام به اغفال 

و کلاهبرداری از افراد می کردند. آن ها قبلا هم تذکر 
گرفته بودند اما مجددا به اعمالشان ادامه دادند.

 دادستان کرج توضیح داد: برای شناسایی شکات و 
مالباختگان احتمالی، دستور لازم برای انتشار تصاویر 

این افراد در رسانه ها صادر شده است.

وی در پایان گفت: 4 نفر تا کنون دستگیر شدند و 
فعلا بازداشت موقت هستند. کسانی که مورد اغفال 
این افراد فرار گرفته اند، برای طرح شکایت می توانند 
به بخش امور جنایی و جرایم خاص دادسرای عمومی 

و انقلاب کرج مراجعه کنند.

دادستان مركز استان البرز در گفتگو با »دنیای هوادار«: 

4 نفر از اعضای باند کلاهبرداری و کارچاق کنی در البرز دستگير شدند

سلاطین »انسانیت« ؛
پیروز میدان »شرافت«
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دلی که سوخت 
و کارتی که نسوخت

این روزها با فرارسیدن زمان 
سیستم  مجدد  اندازی  راه 
از طریق کارت  بنزین  ارائه 
حدیثها  و  حرف  سوخت، 
در میان مردم باز بالا گرفته. 
اخ  قبلی  اینکه دولت  البته 
بوده و هرکاری کرده تخ، اما 
حالا همانطور که مسکن مهر اول نابجا بود و حالا عزیز 
دل، ماجرای کارت سوخت هم به همین منوال است. عدم 
صداقت در دولتمردانی که جایگاهی در دل مردم داشته 
اند نمکی است که بر زخم های خونین این ملت پاشیده 
می شود. مثلا رقیب قدیم انتخاباتی که در تخطئه اش 
مساله زندان ها و اعدام های فلان سال و بهمان سال را 
مطرح می کردند حالا شده حامی حقوق بشر. البته این 
دودوزه بازی ها مختص این دولت و این دوره نیست، 
به دست  این بلاد  را در  سالهاست هرکه سکان قدرت 
گرفته خیلی چیزها یادش رفته و خیلی چیزها یادش 
آمده. اما بی مهری از آنکه به او اعتماد کرده ای سخت 
تر از بدعهدیهای آن کسی است که از ابتدا منفور بوده 
و امیدی به او نبوده. بگذریم، حالا دوباره این سناریو که 
الزامی شدن کارت سوخت، مقدمه ای است برای گران 
کردن بنزین، بر کسی پوشیده نیست. اینکه با دریافت 
مبلغی هرچند اندک، در ازای تحویل کارت ها در اداره 
پست هم چه پول هنگفتی جمع می شود که معلوم 
نیست در کجا چاله اش را قبلا کنده اند هم بماند )اینها 
نام کارت از شما  از پولهایی است که هنگام ثبت  غیر 
گرفته اند، یا هزینه هایی که برای ارسال اس ام اس ها ی 
مربوطه پرداخته اید(. خداوکیلی هرچقدر هم ملت حرف 
گوش کن و توسری خور و مشارکت کننده ای باشیم 
که با یک بشکن خشک و خالی، نیم ساعت قر بدهیم و 
برویم در انواع صف بایستیم و پول بدهیم و جیکمان هم 
در نیاید اما بلانسبت گوسفند که نیستیم، این سکوت و 
حرف شنوی صرفا از بزرگواری و متانت ماست. این روزها 
اگر گذرتان به اداره پست بیافتد که خدا نکند بیافتد، به 
بیهودگی پیشرفت تکنولوژی ایمان خواهید آورد،. صف 
های طولانی، نوبت دهی های دستی و صفهای عریض 
و طویل که مانند رانندگی هایمان در ترافیک، به شدت 
تهوع آور است و مدام این جلوی آن می پیچد و آن یکی 
در صف خودش را جا می کند و دعوا و یقه گیری و گیس 
و گیس کشی. از نزاکت پرسنل محترم که دیگر نگویم، 
نام  ادارات دیگر، زورشان می آید قبل از خواندن  مثل 
مراجع از لفظ آقا یا خانم استفاده کنند. بعد می گوییم 
چرا شرافت انسانی در جامعه مان رو به افول است. این 
را هم بگویم که اینهمه کارت سوخت چطور می شود به 
اینهمه آدرس رفته باشد و برگشت خورده باشد. کدام آدم 
عاقلی قبول می کند که چی چی کالا و چی چی فود به 
سادگی نشاني شما را پیدا می کنند و اداره پست دولتی 
که حرفه ای نشاني پیدا کردن است و مرجع این امر به 
حساب می آید نتواند این کارت ها را به مقصد برساند. 
اداره محترم پست،  ازای این خدمت نکرده در  تازه در 
مبلغی هم بیشتر از هزینه ای که از قبل اعلام شده از 
شما می گیرند. آغایان، خانومها، آغازادگان، خانوم زادگان، 
هر غلطی می کنید بکنید فقط دستتان را از جیب ملت و 

پایتان را از روی گلوی ملت بردارید.
اوضاع آشفته  این  به  اینکه  ما مردم هم کی و چطور 
سر و سامان خواهیم داد، خدا داند، اما باور کنید با این 
شرایط، با این حجم دروغ، با این میزان فساد، و در نبود 
به ملت خدمت  آدمهای دلسوزی که بخواهند حقیقتا 

کنند فرزندانمان آینده روشنی نخواهند داشت.
ای تو مجموعه شوخی و سراپای تو شوخ

جلوه شوخ تو رعنا قد رعنای تو شوخ
همه اطوار تو دلکش همه اوضاع تو خوش

همه اعضای تو شیرین همه اجزای تو شوخ
فتنه در مملکت دل نکند دست دراز

به میان ناید اگز از طرفی پای تو شوخ

سرمقاله

دکتر علی  ساجدی

نادر رضی

حبیب الله شیرازی نامی آشنا برای فوتبالی 
تهرانی در همه رده های سنی است.  های 
رئیس هیات فوتبال استان تهران که حضورش 
در راس هرم فوتبال تهران 11 ساله شده است 

و خدمات شایانی به فوتبال تهران داشت.
شیرازی در گفت و گوی اختصاصی با روزنامه 
گزارش  ویژن  تهران  سایت  و  هوادار  دنیای 
عملکردی را ارائه کرد که در زیر پیش روی 

شماست.
شیرازی در ابتدای صحبت های خود گفت: 
استان  فوتبال  هیات  مهم  اقدامات  از  یکی 
تهران که در شصت سال گذشته بی سابقه 
بوده، پخش مستقیم بازی ها در رده پایه بوده 
است. در سال گذشته طی یک تفاهم نامه 
با صداو سیما و شبکه امید، توانستیم حدود 
20 بازی را پخش کنیم و پوشش تصویری 
داشته باشیم که سبب انگیزه بسیار زیاد در 
میان جوان شد و مورد استقبال قرار گرفت و 

امسال هم موفق شدیم تداوم همکاری و تفاهم 
نامه را در قالب 100 بازی دیگر داشته باشیم 
و حدود شش هفته است که بازی های ما به 
صورت زنده در روزهای چهارشنبه، پنج شنبه 
و جمعه پخش می شود و  این موضوع را یکی 

از افتخارات خود می دانیم.
که  سالی  یازده  در  افزود:  ادامه  در  شیرازی 
می  فوتبال  هیات  در  ما  مدیریت  عمر  از 
گذرد، تلاش کردیم که روز به روز کارهای 
ارزشمندی را انجام بدهیم و حالا چه در بخش 
نرم افزاری و چه در بخش سخت افزاری، در 
حد توان خود عمل کردیم. در بخش سخت 
سال  شصت  از  بعد  را  ساختمانی  افزاری، 
خریداری کردیم برای جامعه فوتبال تهران که 
اگر روزی بنده هم در هیات نبودم، عاقبت به 
خیری برای خودم داشته باشم و بعد در بخش 
نرم افزاری، ما مکانیزه کردیم تمام سیستم ها 

را و جلوی بسیاری از تخلفات گرفته شد.
تمام مدارک  فردی  وقتی  وی تصریح کرد: 
با  ما  کند،  می  ثبت  سامانه  در  را  خودش 
تکنولوژی روز کمک می کنیم تا کارها به 

شکل مناسب تری انجام شود.
شیرازی در ادامه تشریح عملکرد هیات فوتبال 
کردیم  چاپ  کتاب  چهار  ما  کرد:  تصریح 
با عنوان نیم قرن با فوتبال استان تهران و 
همچنین چند کتاب مرتبط دیگر که رویکرد 

ما سال  بسیار مطلوبی محسوب می شود. 
گذشته هیات فوتبال نمونه شدیم در کشور 
توسط فدراسیون فوتبال و تیم های پایه ما 
بار  نخستین  که  المپیادی  در  خوشبختانه 
توسط وزارت ورزش برگزار می شود، مقام های 
بسیار خوبی کسب کرده اند که این موضوع 
حاصل نشده مگر با پروسه استعدادیابی که ما 
داشتیم و امسال هم با قدرت در دومین المپیاد 

حاضر خواهیم شد.
شیرازی در ادامه گفت:تمام تیم های حاضر 
در رقابت ها، به صورت آنلاین نتایج، شرح 
عملکرد، اخطار ها و اخراج ها را در سامانه 
ملاحظه می کنند و به روز گزارش ها ثبت می 

شود و دیگر مانند قبل، لازم نیست چند روز 
برای ثبت گزارش ها زمان صرف شود.

ادامه  تهران در  استان  فوتبال  رئیس هیات 
افزود: آسیاویژن یکی از طرح های بسیار مفید 
بود که ما را از آماتور بودن به سمت حرفه 
ای گری سوق داد و فاز های پنجگانه را برای 

رسیدن به موفقیت به خوبی طی کرد.
شیرازی در خاتمه پیرو یکدست شدن لباس 
تهران  فوتبال  های  رقابت  در  داوران حاضر 
گفت: سعی کردیم سه دست لباس در رنگ 
های زرد، مشکی و آبی برای داوران تهیه کنیم 
و با حمایت اسپانسرها قطعا حمایت بیشتری 

از این قشر زحمتکش خواهیم داشت.

رئیس هیات فوتبال استان تهران در گفتگو با »دنیای هوادار« مطرح كرد؛

شيرازی: با مکانيزه شدن هيئت، جلوی بسياری از تخلفات را گرفتيم
سعی می کنیم همچنان هیئت فوتبال برتر کشور باشیم

گفت:  البرز  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
عذاب الهی لزوماً عذاب استیصال نیست که 
همه چیز از بین برود، باید توجه داشته باشیم 
که تنگی معیشت و رواج بداخلاقی در جامعه 

هم از مصادیق عذاب الهی است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط 
عمومی دفتر نماینده مقام معظم رهبری در 
استان البرز و امام جمعه کرج، امروز سه شنبه 
22 مرداد جلسه   ستاد احیاء امربه معروف 
و نهی از منکر البرز، به ریاست نماینده ولی 
فقیه در استان و با حضور سایر اعضاء در محل 

دفتر امام جمعه کرج برگزار شد.
آیت الله سید محمدمهدی حسینی همدانی 
ضمن تبریک دهه ولایت، بیان داشت: در 
آستانه عید غدیر قرار داریم که از اعیاد بزرگ 
و وحدت آفرین است که انشاء الله از برکات آن 

بهره مند شویم.
وی در ضمن چند روایت اهمیت امربه معروف 
و نهی از منکر را یادآور شد و گفت: احادیث 
تکان دهنده  بسیار  حوزه  این  به  مربوط 
است  وصیتی  موارد  آن  از  یکی  که  است 
بستر  در  -علیه السلام-  امیرالمؤمنین  که 

شهادت بیان فرمودند. امام جمعه کرج ادامه 
داد: معمولاً افراد در لحظات پایانی عمر خود 
وصایای اساسی را مطرح می کنند. حضرت 
مهمی  وصیت  شهادت  بستر  در  هم  امیر 
اگر  فرمودند:  آن  از  داشتند که در بخشی 
ترک  را  منکر  از  نهی  و  امربه معروف  شما 
کنید، شِرار شما بر شما حاکم می شوند و دعا 

می کنید؛ اما مستجاب نمی شود.
آیت الله حسینی همدانی در شرح این بیان 
امیرالمؤمنین - سلام الله علیه- اظهار داشت: 
منظور از شرار خلق در اینجا سلطه و قدرت 
حاکمیتی نیست بلکه در زمان ما با اینکه 
دستگاه حکومتی و حاکمیتی، اسلامی است؛ 
اما متأسفانه طوری عمل شده است که افراد 
کسی  و  پیداکرده اند  سلطه  ما  بر  بی دین 
جرئت ندارد در خیابان به کسی تذکر دهد 

و نهی از منکر داشته باشد.
وی افزود: ریشه یابی که می کنیم می بینیم 
زمانی که باید امربه معروف و نهی از منکر 
توسعه پیدا می کرده، افراد سکوت کردند و در 
چنین فضایی هم دیگر دعا به جایی نمی رسد، 

چون مقصر خود افراد هستند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با تأکید بر 
اینکه اجرای امربه معروف و نهی از منکر عمر 
کسی را کوتاه و رزق کسی را قطع نمی کند 
-علیه السلام-  امیر  حضرت  از  روایتی  به 
الَْمَْرَ  أنََّ  »اعِْلمَُوا  گفت:  و  کرد  استناد 
باِلمَْعْرُوفِ وَ الَنَّهْیَ عَنِ الَمُْنْکَرِ لنَْ یقَُرِّباَ أجََلًا 

وَ لنَْ یقَْطَعَا رزِْقاً«
آیت الله حسینی همدانی با اشاره به روایتی از 
پیامبر اکرم -صلی الله علیه و اله و سلم- ترک 

امربه معروف و نهی از منکر را از عوامل مبتلا 
شدن به عذاب الهی عنوان کرد و اظهار داشت: 
عذاب الهی لزوماً عذاب استیصال نیست که 
همه چیز از بین برود، باید توجه داشته باشیم 
که تنگی معیشت و رواج بداخلاقی در جامعه 

هم از مصادیق عذاب الهی است.
وی به گستردگی دایره امربه معروف و نهی از 
منکر اشاره و بیان کرد: دایره امربه معروف و 
نهی از منکر را باید از کار کوچکی مثل امر 
به نچیدن گل در نظر بگیریم تا شهادت که 
نهایت نهی از منکر است؛ و تشکیل حکومت 

اسلامی که مهم ترین معروف است.
منکر،  از  نهی  و  امربه معروف  ستاد  رئیس 
کردن  اجرایی  در  دستگاه ها  به موقع  ورود 
امربه معروف و نهی از منکر را ضروری دانست 
با  مربوطه  دستگاه های  اگر  کرد:  تأکید  و 
مظاهر فساد به جا و به موقع برخورد کنند و 
دستگاه های غیردولتی هم ملتزم به قانون 
گرفته  کار صورت  از  مهمی  باشند، بخش 

است.
آیت الله حسینی همدانی با تأکید بر تشکیل 
شورای امربه معروف و نهی از منکر در ادارات 
تصریح کرد: باید توجه شود که وظیفه این 
شورا اجرایی نیست، بلکه تبیینی، صیانتی و 

مطالبه گری است.
گرفتن  نظر  در  در خصوص  پایان  در  وی 
اینکه  گفت:  شورا،  برای  مجزا  ساختمانی 
منکر  از  نهی  و  امربه معروف  شورای 
تصمیم  باشد،  داشته  مستقلی  ساختمان 
خوبی است که برای مراجعه مردم و سرعت 

کار مفید خواهد بود.

امام جمعه كرج: 

ترک امر به  معروف و نهی از منکر از عوامل مبتلا شدن به عذاب الهی  است
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روزنامه

3 شهری

تحویل ۷۰۰ واحد مسکن به 
مددجویان سیل زده خورستان

تا پایان سال
به آخرین  اشاره  با  امام خمینی)ره(  امداد  رئیس کمیته 
وضعیت منازل آسیب دیده ناشی از سیل در خوزستان، 
سیل زده  مددجویان  احداثی  مسکن  واحد   ۷00 گفت: 
خوزستان تا پایان سال تحویل و بازسازی واحدهای تعمیری 

نیز تا پایان شهریورماه انجام می شود.

به گزارش دنیای هوادار، سیدمرتضی بختیاری در بازدید از 
وضعیت سیل زدگان خوزستان و بررسی روند ساخت و ساز 
منازل آسیب دیده مددجویان تحت حمایت گفت که بر اساس 
آخرین ارزیابی ها، حدود 2 هزار خانوار خوزستانی تحت حمایت 
کمیته امداد بر اثر سیل اخیر خسارت دیده اند و مسکن بیش از 
1200 خانواده مددجو به تعمیر نیاز دارد که تا پایان شهریورماه 

همه این منازل تکمیل و تحویل داده می شود.
او ادامه داد: ۷00 خانواده نیاز به احداث کامل منزل مسکونی 
داشتند که با آغاز خوب فعالیت  گروه های جهادی و همکاری 
بنیاد مسکن، تا پایان امسال همه این  خانوارها صاحب مسکن 

جدید می شوند.
بختیاری با اشاره به تفاهم نامه های امضا شده توسط کمیته 
امداد با نهادهای مختلف در زمینه جبران خسارت های سیل 
برای مددجویان در سراسر کشور، ادامه داد: تفاهم نامه ای با 
سپاه و بنیاد مسکن انقلاب اسلامی به امضا رسیده و با وجود 
مشکلات و موانعی که به دلیل افزایش قیمت ها بر سر راه وجود 
دارد اما روند احداث و تعمیر منازل با قوت در حال انجام است.

بهره برداری از بخش شرقی خط ۷ 
طی چند روزِ آتی

مدیرعامل شرکت مترو گفت: دو ایستگاه در بخش شرقی 
خط ۷ متروی تهران شامل ایستگاه بسیج و میدان محمدیه 
به طول هشت و نیم کیلومتر تا چند روز آینده وارد مدار 

بهره برداری می شود.

امام، مدیرعامل این شرکت  به گزارش دنیای هوادار، علی 
به همراه فرنوش نوبخت، مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی 
تهران و حومه، مجری و مدیران از بخش شرقی خط ۷ بازدید 
کرده و از نزدیک در جریان روند آماده سازی دو ایستگاه بسیج 

و محمدیه قرار گرفتند.
در این مراسم ضمن بازدید کلی از فرایندهای این بخش، تاکید 
شد: آمادگی کامل وجود دارد تا چند روز آینده این بخش وارد 

مدار بهره برداری شود.
امام با اشاره به تکمیل شدن بخش ساختمانی و تجهیزاتی 
مورد نیاز برای بهره برداری دو ایستگاه بسیج و محمدیه، 
گفت:4 رام قطار جدید که در داخل کشور مونتاژ شده نیز 
می رسد.  بهره برداری  به  به زودی  ایستگاه  دو  این  به همراه 
شایان ذکر است شرکت بهره برداری متروی تهران نیز برنامه 
ریزی لازم را جهت بهره برداری و ارایه خدمات به شهروندان 

انجام داده است.
به گفته مدیرعامل شرکت راه آهن شهری تهران و حومه )مترو( 
این خط دارای بیشترین ایستگاه های تقاطعی با شبکه متروی 
تهران است که این امر منجر به بهره وری بالای استفاده از شبکه 

متروی تهران خواهد شد.
مراسم افتتاح به زودی با حضور شهردار تهران و تعدادی از 

مسئولان و دست اندرکاران کشور انجام خواهدشد.
تهران؛ یک  منطقه 12  در  واقع  میدان محمدیه  ایستگاه 
ایستگاه تقاطعی است که ایستگاه خط 1 آن سال 1۳۸0 
مدار  وارد  نیز   ۷ خط  ایستگاه  به زودی  و  شده  افتتاح 

بهره برداری می شود.
 ایستگاه بسیج واقع در منطقه 14 تهران نیز دارای دو ورودی 
است که در تقاطع بزرگراه شهید محلاتی و بسیج واقع شده و با 
راه اندازی این ایستگاه، شهروندان ضمن استفاده از شبکه مترو، 
به ایستگاه های اتوبوس BRT  پایانه خاوران و دانشگاه علم و 

صنعت دسترسی خواهند داشت.

وعده های مسئولان

مدیریت  سازمان  مشاغل  سختی 
آرامستان های شهرداری کرج در بخش های 
مختلف انکار ناپذیر است لیکن لازم بود این 
موضوع توسط کمیته بدوی مشاغل سخت و 
زیان آور مورد ارزیابی دقیق و کارشناسی قرار 
گیرد که با دعوت این کمیته جهت بازدید از 

بخش های مختلف سازمان محقق شد.

به گزارش دنیای هوادار، حمیدرضا عسگری 
بدوی  کمیته  اعضای  حضور  به  اشاره  با 
در  البرز  استان  آور  زیان  و  سخت  مشاغل 
سازمان آرامستان ها گفت: کارکنان سازمان 
با  دارند،  که  شغلی  واسطه  به  آرامستان ها 
مشکلات زیادی در زندگی فردی و اجتماعی 

مواجه هستند.
وی با اشاره به اینکه به رغم این مشکلات، 
انتظارات کارکنان برآورده نشده، ادامه داد: در 
تلاشیم با معرفی تبعات روحی و جسمانی کار 
در این سازمان، گام های جدی برای برآوردن 
بخشی از نیازهای شاغلان این سازمان برداریم.
های  آرامستان  مدیریت  سازمان  رئیس 
شهرداری کرج افزود: طبق آسیب شناسی غیر 

رسمی صورت گرفته توسط کارشناسان، نشانه 
های فرسودگی شغلی که یکی از مهمترین 
ویژگی مشاغل سخت است که در کارکنان 

این سازمان وجود دارد.
نیاز  اساس  این  بر  داد:  توضیح  این مسئول 
پژوهشی جهت انجام مطالعات کاربردی در 
و  شغلی  فرسودگی  میزان  تعیین  خصوص 
به  این سازمان  استرس زای کارکنان  عوامل 

معاونت برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی 
مبنای  بر  بتوان  تا  شده  اعلام  شهرداری 
پژوهش علمی به راهکارهای اجرایی در این 

زمینه دست پیدا کرد.
عسگری ادامه داد: طی بازدید صورت گرفته از 
بخش های مختلف سازمان و همچنین گفت 
و گو با مدیران و کارشناسان، تمامی موارد 
توسط اعضا برداشت و مورد بحث و بررسی 

قرار گرفت که امید می رود در ارزیابی نهایی 
تمامی ابعاد روحی، روانی و فیزیکی مشاغل 
موجود در سازمان نیز تا حصول نتیجه مد نظر 

قرار گیرد.
وی افزود: در صورت حصول نتیجه و تائید 
کمیته مذکور، کلیه پرسنل از مزایای مشاغل 
سخت و زیان آور و بازنشستگی زود هنگام 
مطابق با ماده ۵2، ۶1 و ۶۵ قانون کار و ماده 
آیین نامه های  و  اجتماعی  تامین  قانون   ۷۶

مذکور برخوردار خواهند شد.
مشاغل  بدوی  کمیته  اعضای  است،  گفتی 
سخت و زیان آور استان متشکل از مدیر کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی، معاون بیمه ای 
اداره کل تامین اجتماعی، رئیس اداره بازرسی 
کار اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
البرز، جمعی از کارشناسان معاونت بهداشتی 
اداره کل بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
استان البرز و طب کار سازمان تامین اجتماعی 
استان البرز به دعوت ریاست سازمان در گلزار 
شهدای بهشت سکینه )س( حضور یافته و به 
بررسی ابعاد موضوع در حوزه های مختلف 

پرداختند.

انتظار برای تایید سختی مشاغل پرسنل آرامستان ها 

فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان  رئیس 
شهری شهرداری کرج با بیان اینکه روزانه 4۵0 
تن آسفالت میان مناطق 10 گانه کرج توزیع 
می شود، گفت:  تا پایان مرداد ماه، ۹0 هزار 
تن آسفالت در کارخانه آسفالت شهرداری کرج 

تولید شده است.

به گزارش دنیای هوادار، علیرضا عاقلی با اشاره 
به آمار به دست آمده از اولویت شهروندان در 
سامانه 1۳۷، افزود: لکه گیری آسفالت یکی از 
اولویت های شهروندان در این سامانه بوده و در 
این راستا توزیع آسفالت در مناطق مختلف در 

دستور کار سازمان عمران قرار گرفته است.

او با بیان اینکه روزانه 4۵0 تن آسفالت به منظور 
لکه گیری میان مناطق 10 گانه کرج توزیع می 
شود، عنوان کرد: در حال حاضر چهار اکیپ 
آسفالت مکانیزه برای تحقق این مهم در سطح 

شهر مستقر است.
فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان  رئیس 

سازمان  کرد:  اضافه  کرج  شهرداری  شهری 
عمران این آمادگی را دارد که میزان آسفالت 
درخواستی مناطق برای لکه گیری خیابان ها 

را تامین کند.
گفتنی است کارخانه آسفالت شهرداری کرج  از  

اواخر سال ۹0 فعالیت خود را آغاز کرده است.

با توجه به اولویت مشکلات شهروندان؛
روزانه 45۰ تن آسفالت در كرج توزیع می شود

مهرداد تیموری

همان طور که در همین جریده اطلاع رسانی 
کرده بودیم خیرین استان در کنار اصحاب رسانه 
دست به کار تشکیل کمپینی زده بودند به نام 
انسانیت که قرار بر آن داشت برای نجات دو 
جوان خطاکار ولی نادم که به اعدام محکوم شده 
بودند گلریزانی در روز عید قربان برگزار کنند و 
با این هدف مسابقه دوستانه ای بین تیم فوتبال 
شهدای رزکان و پیشکسوتان پرسپولیس انجام 
شد که زیبایی انسانیت و معرفت در استانمان را 

به تمامی به تصویر کشید.
سلطان  وقتی  شد  برپا  شوری  دیروز  انصافا 
زرکان  شهدای  استادیوم  به  پروین«  »علی 
پا گذاشت و دیروز فهمیدم لقب سلطانی را 
نه فقط در مستطیل سبز که در دایره سبز 
انسانیت و شرف و مردانگی است که به دست 
آورده است. بزرگ فوتبال ملی مان آن چنان 
خاضعانه و فروتنانه به این جشن پاسداشت 
به  را  همه  آن  یک  که  پاگذاشت  انسانیت 

ای  اسطوره  ابرمرد  آن   - تختی  مرحوم  یاد 
شوق  اشک  دیدم  و  انداخت   - ملی  ورزش 
از  گشایی  گره  امید  به  که  چشمانی  در  را 
کار درمندان و دربندان آن جا حضور به هم 

رسانده بودند.
اما در کنار سلطان علی پروین، بزرگان دیروز 
فوتبال ملی و پرسپولیس هم آمده بودند و با 
اینکه کبر سن و اندام از آن ها چهره دیگری 
ساخته بود به میدان آمدند و پرچم شرف و 
مردانگی را از زمین سبز رزکان  به آسمان بالای 

سر استانمان رساندند و به احتزار در آوردند. 
راستی بچه های نازنین دردمند کشورمان از 
خانواده بیماران mps  هم حضور داشتند 
دستگیر  امروز  شان  دردمندی  همه  با  تا 
بود  زیبا  چه  و  باشند  استانمان  دربندان 
لبخند این کودکان که انگار مامور بودند این 
جشن را بر بال ملائک به سرمنزل مقصود 

برسانند .
عماد هم بود همان عماد که تصویرش  نماد 
مظلومیت یک ملت در روز حمله حرامیان به 
حریم امن میهن در حادثه تروریستی مجلس 
شد و باعث شد چشم بسیاری از ملت ایران به 
سمت خانواده نازنین ولی مغفول مانده بیماران 
mps بچرخد. همان عماد که خود از خانواده 
کودکان mps است و درکنار این کودکان این 
بار هم انگار رسالتی را که آن روز خداوند  بر 

شانه های کوچک و دردمندش گذاشت را به 
نحو احسن به انجام رساند.

بازی را 4  بر 2 شهدای رزکان بردند ولی برنده 
اصلی استان مان بود که  نشان داد مردمانی از 
جنس بخشش و معرفت و شرافت و انسانیت 
دارد. مردانی مثل »حمید کریمی« که در کنار 
خیرین دیگر باعث و بانی این کمپین شد تا 
لبخند و اشک شوق را نه فقط به دو مادر 
چشم به در دوخته ببخشد که به یک استان 
ثابت کند ظرفیت های بزرگش را در راستای 

کرامت و شرافت .
در طول این مراسم این سخن حمید خان 
کریمی از گوشم بیرون نمی رفت که می گفت 
هیچکس در دنیا  نمی تواند ما را تحریم کند 
مگر خودمان دست از یاری یکدیگر برداریم. 
هیچکس نمی تواند ما را زمین بزند اگر دست 

یکدیگر را بگیرم.
و ناخود آگاه زیر لب گفتم حمیدخان با این رفتار 
و مرام تو هم برای ما در این استان سلطانی. 

سلطان دستگیری از دردمندان و دربندان...

سلاطين »انسانيت« ؛ پيروز ميدان »شرافت«
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آیا نمی خواهیم باور کنیم که جریان نفوذ 
قوم گرایی، در حال فعال کردن گسل های 

قومی در کشور است؟
امیرخیز  خطه  از  خبری  باید  روز  هر 
آذربایجان بیاید که نشان از تحرکات قوم 
گرایانه حتی در سطوح بالای مسئولیتی این 

استان استراتزیک کشور باشد .
ماوای  مامن  که  امیرخیز  خطه  این  واقعا 
شاعران بزرگ پارسی گوی و بزرگان ادب 
پارسی و سرداران بزرگ ملی  مان بوده و 
این وضعیت  آیا  را چه می شود؟   هست 

زیبنده »سر ایران« است؟ 
برخی تماشاچیان تراکتورسازی که یک پای 
ثابت توهین به ارکان ملی و تمامیت ارضی 
اند و سالی نیست که این ها  کشور شده 
لیگ و استادیوم های فوتبال کشور را ملوث 

به نجاست قوم گرایی نکرده باشند. 
استانی  های  سایت  و  نشریات  از  بسیاری 
آن  از  کورس  این  در  اصلا  هم  آذربایجان 
برخی تماشاچیان تراکتور عقب نمانده اند 
و در حال توسعه قوم گرایی به هر تپه ای 
هستند که باز آن برخی تماشاگران تراکتور 
نسبت به آن بی توجه بوده اند و نه تنها 
سعی در آرام کردن جو ندارند که بر این 
آتش هم می دمند و هیزم بیار آتش افروزی 
در این معرکه هستند و اگر هر از چند گاهی 
هم برخی از آن ها توقیف می شوند باز از 
جای دیگر سر بر می آورند و روز از نو و 

روزی از نو...
برخی مسئولان استان هم که انگار خود را 
نماینده قوم گرایان استان می دانند واقعا از 
هر کاری که بشود با آن دل این اقشار را به 
دست آورد فروگذار نکرده اند و سیاهه حرف 
ها و رفتار و اطوار قوم گرایانشان آن قدر 
بلند بالاست که واقعا آدمی حیرت می کند 
این ها مسئول استانی یا نماینده مجلس در 
ایران هستند و یا فرستاده های باکو و آنکارا 
و خواسته های   به مسائل  برای رسیدگی 

قوم گرایان ترک گرا در ایران؟!
همین چند وقت پیش بود که شهرداری 
ارومیه که دست اندرکار برگذاری مسابقات 
یک  در  بود  شهر  این  در  والیبال  جهانی 
حرکت محتملا عامدانه و به شدت مشکوک  
تعداد بسیار زیادی شالهای متفرقه با رنگی 
دیگر و نشانی محلی را به جای پرچم ایران 
به دست تماشاگران حاضر در سالن داد که 
این کار حتی به دستور ریاست جمهوری 
و  تحقیق  و  بررسی  برای  وزراتخانه  دو  به 
تفحص این تخلف از سوی شهرداری ارومیه 

انجامید .
حالا هم شهردار محترم )!( ارومیه )محمد 
حضرت پور( در یک فقره حرکت ضد ملی 
و در توهینی آشکار به زبان فارسی )فیلمش 

هم در شبکه های اجتماعی دست به دست 
می شود( در مقابل خواست به حق یکی از 
نمایندگان کرد شورای شهر ارومیه  )خالد 
به  شهردار  احترام  خواستار  که  حاتمی( 
قانون در باب صحبت به زبان ملی مان ) 
فارسی ( در جلسات رسمی می شود، می 
مسلط  فارسی  به  من  گوید  می  و  ایستد 
نیستم برو ترکی یاد بگیر! و این منااقشه 
به جایی می رسد که خالد حاتمی جلسه 

را ترک می کند!!!
به زبان ملی  این فرد  ورای توهین آشکار 
درهم  اصلی  ارکان  از  یکی  که  کشور 
تنیدگی و وحدت ملی ایران است، آیا این 
حضرات مسئول در استان آذربایجان شرقی 
این استان دقیقا روی کمربند  نمی دانند 
شکاف های قومی ایستاده و این رفتارهای 
خطرناک در استانی که تقریبا نیمی از آن را 
کردها تشکیل داده اند می تواند چه تبعات 

امنیتی ای برای کشور داشته باشد؟ 
مگر رهبری در باب ضرورت حفظ و حراست 
از زبان فارسی این همه تاکید ندارند؟ مگر 
حضرت آقا در باب در کمین بودن دشمن 
برای استفاده از گسل های قومی این همه 

سفارش های اکید نکرده اند؟ 
مگر حضرت آقا همین چند وقت پیش در 
دیدار با شعرا در شب ولادت حضرت امام 
حسن مجتبی )ع(  نفرمودند:»من راجع به 
زبان فارسی حقیقتاً نگرانم، زیرا در جریان 
فرسایش  حال  در  فارسی  زبان  عمومی، 

است.
رژیم  در  میبینم  اوقات  گاهی  حتّی  من 
طاغوت که خب همه چیزشان به فرنگی ها و 
به خارجی ها بسته بود، روی مسئله ی زبان، 

یک گوشه ای بود یک تعصّبی وجود داشت، 
یک چیزهایی داشتند؛ ما هم اوایل انقلاب 
از این جهت خیلی خوب بودیم، بعد یواش  

یواش خیلی بی بند و بار شد.«
و  اهمیت  باب  در  رهبری  سخنان  البته 
قدرت زبان فارسی و لزوم حفظ و حراست 
از آن، آن قدر زیاد است که اگر ده ها شماره 
از نشریه را هم به کل به آن اختصاص دهیم  

باز هم کم است!
یا در جای دیگر در سال ۹۵ در جریان دیدار 
فرمودند:»یک  دهم  مجلس  نمایندگان  با 
دوستان  آن  به  خیلی  ]باید[  که  نکته ای 
کشور  داخل  در  ما  ببینید  بکنند؛  توجّه 
قومی  داریم، گُسل های  یک گُسل هایی 
سنّی  داریم،  عقیدتی  های  گُسل  داریم، 
و شیعه داریم مثلًا فرض بفرمایید، گُسل 
های جناحی داریم -همین جناح هایی که 
هست، که می بینید- این گُسل ها تا مادامی 
نمی آید؛  وجود  به  زلزله  نشده،  فعّال  که 
اشکالی هم ندارد. بودن اختلافات اشکالی 
ندارد. اگر چنانچه این گُسل ها  فعّال شد، 
آن  وقت زلزله به وجود می آید؛ سعی دشمن 
در فعال کردن این گُسل ها است؛ حواستان 
می  اختلافات  آتش  بر  دارند  مرتبّاً  باشد. 
و  برافروخته  تر  را  آن  اینکه  برای  دمند 

مشتعل  تر بکنند.«
رهبر انقلاب اسلامی در ادامه توصیه های 
خصوص  در  مجلس  نمایندگان  به  خود 
انتظارات حوزه انتخاباتی بیان داشتند:»یک 
مسئله در مورد قانون این است که مصالح 
ملیّ را مقدّم بداریم بر مسائل منطقه ای. 
از مناطق مختلف کشور  البتّه شماها که 
آمده اید، خب مردم از شما توقّعاتی دارند، 

انتظاراتی دارند؛ انتظارات به طور کامل قابل 
قبول نیست، تاحدودی قابل قبول است، امّا 
اینکه حالا تصوّر کنند که شما که از آنجا 
آمدید، راهشان، آبشان، برقشان، بودجه ی 
خواهد  حل  چیزشان  همه  دولتی شان، 
شما  ندارد.  امکان  اینکه  خب  نه،  شد، 
مقداری  میدانید  موظّف  را  خودتان  قهراً 
منطقه  مردم  توقّعات  و  خواسته ها  به 
توجّه کنید. خب، تاحدودی اشکال ندارد 
منتها تا آنجایی که معارض با مصالح ملّی 
نباشد؛ گاهی اوقات با مصالح ملیّ ]معارض 

است [؛«
ورای  قوم گرایانه  رفتارهای  این دست  آیا 
سخنان  به  کجی  دهن  بودن  قانونی  غیر 
معظم له نیست؟ آیا این رفتارها که از برخی 
سر  آذربایجان  خطه  در  استانی  مسئولان 
می زند مصداق بارز »نفوذ« نیست؟ چرا در 
مقابل چنین رفتارهای خطرناک قوم گرایانه 
سکوت می کنیم؟ تا کی می خواهید این 

مسائل را زیر فرش بزنیم؟ 
اما در آخر واجب دیدم یک حقیقت آشکار 
را با آن دسته از جانوران قوم گرا که از این 
مسئولان  برخی  نابخردانه  تحرکات  دست 
به وجد می آیند و در دلشان قند آب می 
شود در میان بگذارم. ملت و حاکمیتی که 
برای حفظ حریم و حرم اعتقادات دینی و 
ملی اش در آن سوی مرزها، حمص، حلب 
و حماء و... را بر سر حرامیان داعش و النصره 
کند  می  آوار  دیگر  آدمخوار  های  گروه  و 
مطمئن باشید اگر غلطی میدانی از شما سر 
بزند تنها عمق خاک قبرستان است که شما 
انقلابی این ملت  و حاکمیت  را از خشم 

برخواسته از آن حفظ می کند.

آیا نمی خواهیم باور كنیم كه جریان نفوذ قوم گرایی، در حال فعال كردن گسل های قومی در كشور است؟

رهبری: نگران زبان فارسی هستم؛ 
شهردار اروميه: تسلط به فارسی ندارم!

رضا تواضعی

5۰ مدرسه فوتبال استان تهران 
پلمب شد

مدرسه  پلمب ۵0  از  تهران  استان  فوتبال  هیات  رئیس 
فوتبال غیر مجاز و متخلف درچهار ماه نخست امسال خبر 

داد.
حبیب الله ابوالحسن شیرازی روز سه شنبه در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا اظهار داشت: در بازرسی عوامل و کارشناسان 
این هیات از مدارس، پلمب ها به علت نبود مجوز قانونی 
و مباحث  نارضایتی در خصوص قیمت شهریه  فعالیت، 

اخلاقی بوده است.
وی با بیان اینکه پرونده ها این مدارس متخلف مطابق 
دستورالعمل از طریق کمیته اخلاق هیات فوتبال به پلیس 
امنیت ارجاع شده است تصریح کرد: درصدد هستم تا از 
به حداقل لازم  را  نارضایتی خانواده ها  بتوان  این روش 

برسانیم.
رئیس هیات فوتبال استان تهران با بیان اینکه 14۶ مدرسه 
دارای مجوز در سطح استان فعالیت دارند خاطر نشان کرد: 
از این تعداد تنها یک مدرسه در اختیار دختران قرار دارد.

شیرازی ضمن تاکید به خانواده ها برای دقت در زمان 
ثبت نام اظهار داشت: باید مجوز فعالیت مدارس که به 
تایید و امضای مدیر کل ورزش و جوانان استان و رئیس 
هیات فوتبال تهران رسیده است در معرض دید قرار گرفته 
باشد و در صورت نبود این موضوع خانواده ها از ثبت نام 

پرهیز کنند.

جبل  الطارق:
حکم توقیف نفتکش ایرانی 
شامگاه شنبه پایان می یابد

مقامات جبل الطارق اعلام کردند حکم فعلی توقیف نفتکش 
گریس ـ ـ1 شامگاه شنبه پایان می یابد.

به گزارش »دنیای هوادار«، رویترز به نقل از مقامات جبل 
الطارق اعلام کرد مدت زمانی حکم موجود برای توقیف 

نفتکش ایرانی گریس ـ ـ1 شامگاه شنبه پایان می یابد.
این مقامات افزودند آنها در تلاش برای پایان تنش ها با تهران 

از زمان توقیف نفتکش گریس ـ ـ1 هستند.
رویترز پیش از این اعلام کرده بود امروز سه شنبه توقیف 

نفتکش ایرانی پایان می یابد.
جلیل اسلامی معاون دریایی سازمان بنادر در نشست خبری 
به نام  ایرانی  نفتکش  فروند  توقیف یک  به  اشاره  با  امروز 
انگلیسی ها گفته بود:   الطارق توسط  گریس ـ ـ1 در جبل 
انگلیسی ها به دلیل غرض ورزی این نفتکش را توقیف کردند 
و اسناد حل این مشکل بین ایران و انگلیس مبادله شده و 

آنها برای حل این مسئله ابراز تمایل کرده اند.
وی با تأکید بر این که در آینده نزدیک مشکل نفتکش ایرانی 
برطرف شده و با پرچم ایران به فعالیت خود ادامه می دهد، 
یادآور شد:  پس از توقف نفتکش انگلیسی ها در خلیج فارس، 
آمریکا و انگلیس به دنبال فضاسازی برای ممنوعیت تردد در 
تنگه هرمز بودند که با توجه به این که هیچ کشوری به آنها 

ملحق نشد این برنامه آنها شکست خورده است.
نفتکش گریس ـ ـ1 روز پنجشنبه 1۳ تیر در آب های تنگه 

جبل الطارق توسط نیروی دریایی انگلیس توقیف شده بود.

خبر

شوک  روز!
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روزنامه

5 اقتصادی

احتمال ایجاد تعادل قیمتی 
در مناطق شهر تهران

مهدی روانشادنیا - کارشناس بازار مسکن - می گوید 
بازار مسکن از نفس افتاده که علتش هم کاهش قدرت 
تامین  امکان  با قیمت های فعلی  خرید مردم است و 
مسکن برای متقاضیان موثر وجود ندارد. البته بعد از 
این که بازار به ثبات قیمتی می رسد طبیعی است که تا 
چند ماه با تلاطم هایی در برخی مناطق مواجه شویم 
و در تابستان امسال این مساله خود را نشان می دهد. 
افزایش  مناطق  بعضی  در  قیمت ها  است  ممکن  
بیشتری داشته باشد، در مناطقی ثابت بماند یا کاهش 

پیدا کند.
وی با اشاره به کاهش قابل توجه معاملات مسکن در 
منطقه یک تهران اظهار کرد: سال گذشته معاملات و به 
تبع آن  قیمت مسکن در مناطق شمالی تهران افزایش 
یافت اما در تیرماه  شاهد بودیم که معاملات منطقه یک 
از برخی  مناطق جنوبی نیز کمتر بود. این مساله حاوی 
این علامت است که تقاضای سرمایه گذاری در بخش 
مسکن کاهش یافته و خرید و فروش هایی که صورت 

می گیرد از طرف تقاضای مصرفی است.
این کارشناس اقتصاد مسکن افزود: از طرف دیگر تعداد 
معاملات شهر تهران به زیر ۵000 مورد رسیده که یک 
رکورد بی سابقه  در شش سال گذشته بوده است. در 
تعادل  به  تابستان  پایان  تا  بازار مسکن  فعلی،  شرایط 
کاهش  اگرچه  می رسد.  مختلف  مناطق  در  قیمتی 
نیست  محتمل  بلندمدت،  افق  در  قیمت ها  محسوس 

ولی افزایش قیمت، بسیار بعید است.

دادستان فردیس تاکید کرد؛
لزوم استقلال در تصمیم اعضای 

شورای شهر فردیس
مدعی العموم شهرستان فردیس در یک پست اینستاگرام 
تخلفات شهری  برای  و  است  فردیس  اینجا  داد:  هشدار 

بسته و بی رحمانه تحت کنترل است.

انتشار یک پست  با  فردیس  انقلاب  و  دادستان عمومی 
در اینستاگرام  نوشت: این روزها اعضای محترم شورای 
شهر فردیس و فعالان عرصه خبرجوی در شهرستان در 
خصوص انتخاب شهردار ایجاد کردند که فضای ملتهب 
و مردم نگران هستند، چند نکته را از حیث وظیفه مدعی 

العموم بودن اعلام می کنم.
حسن جهانشاهلو در این پست ضمن طرح چند توصیه به 
شورا و یک پیشنهاد به افرادی که قصد تصدی شهرداری 
فردیس را دارند، هشدار داد: اینجا فردیس است، دسترسی 
مجازی  فضای  وسیله  به  العموم  مدعی  به  فردیسوندان 
در دسترس  متعددی  اطلاعات  و  اخبار  است،  بلاواسطه 
است و فضای فردیس هم برای تخلفات شهری بسته و 
تحت کنترل بی رحمانه هست، اگر قصد خدمت ندارید 
برای خودتان و خانواده خودتان و مردم فردیس داستان و 

برای دادسرا هم پرونده درست نکنید.

خبر

دکتر علی قوامی- به موازات اینکه استراتژی 
های بازاریابی شرکت با تغییرات بازار منطبق 
می شود، همیشه این احتمال وجود دارد که 
نام تجاری شرکت آسیب ببیند. نام تجاری 
بنابر ماهیت خود باید متعادل و موازنه شود، 
چگونه برند می تواند با شرایط جدید تقاضا 
باید  این شرایط  با  نوسازی شود.  بازیابی و 
گفت طبیعتا از بین رفتن تمرکز بر هویت 
اصلی برند خیلی سخت نیست. چگونه می 
توان به شما گفت که این امر اتفاق می افتد و 
برای اصلاح این وضعیت چه کاری می توان 

انجام داد؟

علایم هشدار دهنده:

مدیر و کارکنان فراموش کرده اند که 
چرا یک برند و پیام ویژه مهم اند

تثبیت شده  خوبی  به  که  برندی  مورد  در 
غیرعادی  مدیران  و  کارکنان  برای  است، 
برندسازی  چرا  کنند  فراموش  که  نیست 
خیلی برای موفقیت حائز اهمیت است. باید 
تلاش هایی برای یادآوری و اگر لازم باشد، 
بازآموزی افراد نسبت به موضوعات کلیدی 

راجع به برندسازی صورت گیرد از جمله: 
- ایجاد ارتباط میان ارزش ها و چشم انداز 
شرکت، ابزار مفیدی برای جذب مشتریان و 

نیروهای استخدامی با استعداد جدید است.
- در صورتی که کارکنان چشم انداز قوی 
دارند، آنها را نسبت به کارشان تحریک کرد

برای  صنعتی  گذاران  تاثیر  کردن  فعال   -
ترویج پیام شما به حامیانشان

- ارائه هزینه های بیشتر برای محصولات و خدمات
زمانی که پیام برند شما مبهم باشد، مشتریان 
بالقوه تان برای دریافت گزاره ارزشی منحصر 
به فرد شما و اینکه چرا باید از شما خرید 
کنند، مشکل خواهند دشت . همچنین به 
گفته تریسا اسلایدر متخصص برندسازی این 
بدان معنا است که، تاثیرگذاران نمی توانند 
معماری  ها  انداز  چشم  در  را  شما  مزایای 
از  افراد خارج  برند شما به نظر  اگر  کند و 
شرکت منسوخ شده یا مبهم بیاید، یعنی این 
که فقط توسط شخص شما و پرسنل تان و 

داوطلبان بالقوه کار درک شده است.

 تلاش برای بالا بردن فروش با استفاده 
از نتایج گوناگون پیام های مبهم برند

این موضوع به ویژه از لحاظ رشد کند در 
اضافه کردن خط تولید شرکت و فروش های 
تازه شروع شده قابل درک است. در اینجا 
خطر ،قرار گرفتن در موقعیت پیشنهاد ارتقا 
یا نوآوری های که ارتباط کمی با آنچه شما 

مد نظرتان است، می باشد
در نتیجه در بسیاری از موارد، مشتری گیج 
می شود و نقاط مهم پیام برند حالت سستی 
پیدا می کنند . مارک دی سوما استراتژیست 
این  به  است:»مسابقه  نوشته  برندسازی 
امید که به طور جادویی مارا به اوج برساند 
عمومیت پیدا کرده، ولی پایان خوبی نخواهد 
داشت.« راه حل چیست؟ وی تاکید داشت 
که کسب و کارها باید »به جای تنوع بازار به 

مجاورت بازار« فکر کنند.

 شما بازار را سرشار از پیام های 
متناقض نموده اید

به دلیل اینکه پلتفرم های زیادی برای آدرس 
دارد،آنها  وجود  ها  شرکت  برندهای  دهی 
اغلب در صدد پالایش یا تغییر پیام اصلی 
هستند و باور دارند که سرهم بندی با این 
پیان باعث جذب مشتریان مختلف می شود. 
در واقع فقدان پیام سازی سازگار ، جذب 

کلی برند را ضعیف می کند.

برای مثال پیام نایک یعنی »فقط آن را انجام 
در  چنل  مایندی  بگیرید.  نظر  در  را  بده« 
هفته نامه بازاریابی که یک مجله محبوب 20 
ساله است، نوشت:»این شعار یکی از ساده 
ترین و شناخته شده ترین شعارها در همه 
 Reebok زمان بوده است.« بر عکس شعار
کرده  تغییر  از سال 1۹۸۷  بار  حداقل 14 

است.
بنابراین باید از قدم گذاشتن در کمپین هایی 
که تا حد کمی و در برخی موارد تا حد زیادی 
هسته پیام برند را تغییر می دهند، اجتناب 
کرد. این نشان می دهد استراتژی شکست 
خورده و اتکای بیش از حدی به تاکتیک ها 
و رویکرد کوته فکرای که مخاطبان اصلی در 
مورد آنچه در نهایت برند می خواهد بگوید، 

گیج می کند، وجود دارد.

برند بصری ظاهرا منسوخ شده و پیام 
»بی اثر« است

که  است  این  دیگر  دهنده  هشدار  علامت 
استراتژی برند شما کانون توجه بصری خود 
که می توان در وب سایت شرکت دید را از 

دست داده است. اگر زمان زیادی از دیدن و 
حس تغییر وب سایت بگذرد )۸ ماه تا یک 
سال را زمان طولانی می گویند( زمانی که بر 
روی سایت کلیک می شود به نظر می آید 
که برند واقعا آن چیزی که درصدد آدرس 

دهی آن است را انجام نمی دهد.
نشان  خاطر   Slider که  همانگونه 
نقطه  و  تر،  تازه  پیام  یک  با  کرده:»رقیب 
ای تر که فقط با یک یا دو کلیک کار می 
کند، ظاهر می شود و خبر خوب اینکه حتی 
ترفندهای کوچک مانند تصاویر بروزرسانی 
شده، فونت و رنگ خبرها می توانند تمایز 

زیادی ایجاد کنند.«
مراقب استراتژی های به اصطلاح رشد برای 
ویژه  پیشنهادهای  یا  تخفیفات  مجموعه 
را  برند شما  ویژه«  زیرا »ماهیت  باشد  می 
تضعیف می کند. همچنین در برابر صدمه 
ای که تغییر برند شما برای مقابله با بدگویی 
رقبا از محصول تان ایجاد می کند، مقاومت 
کنید. شما در پیدایش کالاهای تقلیدی باید 
به بر برقراری ارتباط با ارزش کلیدی برای 

مشتریانتان تمرکز بیشتری کنید.

علايم هشداردهنده  از دست رفتن
 »کانون توجه« در استراتژی

  دکتر علی قوامی 
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه
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تارانتینو  کوئنتین  جدید  فیلم 
چهارمین فیلم او شد که فروشش 
در آمریکا از مرز 100 میلیون دلار 

عبور کرد.

نقل  به  هوادار«  به گزارش »دنیای 
در  روزگاری  »روزی  اسکرین،  از 
کوئنتین  جدید  ساخته  هالیوود« 
هفته  آخر  سومین  در  تارانتینو 
تا آمار فروشش  اکرانش موفق شد 
میلیون  از 100  فراتر  را  آمریکا  در 

دلار ببرد.
فیلم  چهارمین  این  ترتیب  این  به 
تارانتینو است که چنین موقعیتی را 

به دست آورده است.
آخر  سومین  در  فیلم  این  البته 
هفته اکرانش با کاهش فروش 42 
درصدی روبه رو شد و 11.۶ میلیون 
دلار فروش را در این هفته ثبت کرد 
میلیون دلار  در مجموع 100.۳  تا 

فروخته باشد.
پنجمین  فروش  این  با  فیلم  این 

فیلم در رده پرفروش های هفته در 
آمریکای شمالی شد و سومین فیلم 
پرفروش تارانتینو پس از »جانگوی 
فروش 1۶2.۸  با  رها شده«  بند  از 
زمانی،  بازه  همین  در  میلیون 
فروش  با  بی آبرو«  »لعنتی های 
120.۵ میلیون دلار و »داستان عامه 
پسند« با فروش 10۷.۹ میلیون دلار 

ایستاد.  
در همین حال »هابز و شاو« برای 
یک  شماره  فیلم  هفته  دومین 
و  شد  آمریکا  در  فروش  فهرست 
2۵.4 میلیون دلار دیگر فروش کرد 
تا مجموع فروشش به 10۸.۵ میلیون 

دلار برسد.
»داستان های ترسناک برای گفتن در 
تاریکی« که گی یرمو دل تورو تهیه 
فروش 20.۸  با  نیز  بوده  کننده اش 
 ۳1۳۵ در  فروش  از  دلار  میلیون 
سالن سینما فیلم دوم هفته شد. این 
فیلم ساخته آندری اووردال با اقتباس 
از کتاب ترسناک پرفروش کودکان 

نوشته آلوین شوارتس ساخته شده 
است.

»شیرشاه« با فروش 20 میلیون دلار 
دیگر، فیلم سوم هفته در آمریکای 
 ۵1.4 هفته  وهمین  شد  شمالی 
بازار  میلیون دلار دیگر هم در ۵4 
بین المللی فروش کرد. این فیلم در 
هفته اخیر چندین رکورد را جا به جا 
کرد که از جمله آنها بدل شدن به 
بزرگ ترین فروش جهانی همه دوران 
دیزنی از فیلمی لایو اکشن بوده که 
به  را  فروشش  زمانی  بازه  این  در 
1.۳4 میلیارد دلار در جهان رسانده 
است. این فیلم تاکنون دومین فیلم 
به  و  است   201۹ سال  پرفروش 
دوازدهمین فیلم پرفروش جهان هم 

بدل شده است.
عنوان  با  پارامونت  خانوادگی  فیلم 
هم  طلا«  گمشده  شهر  و  »دورا 
را کسب کرد و 1۷  جایگاه چهارم 
 ۳۷۳۵ در  نمایش  از  دلار  میلیون 

سالن سینما فروش کرد.

فروش »روزی روزگاری در هاليوود« از ۱۰۰ ميليون دلار عبور کرد در ششمین فیلم مشترک؛
همکاری مجدد نصیریان و 

مهرجویی در »لامینور« قطعی شد
نقش آفرینی علی نصیریان در فیلم سینمایی »لامینور« به 

کارگردانی داریوش مهرجویی قطعی شد

به گزارش »دنیای هوادار«، با بسته شدن قرارداد علی نصیریان 
حضور این بازیگر پیشکسوت سینما در فیلم تازه داریوش 

مهرجویی با عنوان »لامینور« قطعی شد.
و  نصیریان  همکاری  ششمین  »لامینور«  ترتیب  این  به 
مهرجویی پس از فیلم های »گاو«، »پستچی«، »آقای هالو«، 

»دایره مینا« و »مدرسه ای که می رفتیم« خواهد بود.
»لامینور« به کارگردانی داریوش مهرجویی با طراحی گریم 
عبدالله اسکندری، مدیریت فیلمبرداری بهرام بدخشانی، با 
نویسندگی مشترک وحیده محمدی فر و داریوش مهرجویی 

به تهیه کنندگی رضا درمیشیان جلوی دوربین خواهد رفت.

»قصر شیرین« را در شب عید 
غدیر نیم بها تماشا كنید

سیدرضا  ساخته  شیرین«  »قصر  سینمایی  فیلم  بلیت 
میرکریمی دوشنبه 2۸ مردادماه در سینماهای »بهمن سبز« 

به صورت نیم بها عرضه می شود.

عید سعید غدیر، سینمادوستان  فرا رسیدن  مناسبت  به 
موسسه  های  سالن  در   مردادماه  دوشنبه 2۸  می توانند 
»بهمن سبز« در سراسر ایران به صورت نیم بها فیلم »قصر 

شیرین« را تماشا کنند. 
»قصر شیرین« داستان مردی است که پس از مرگ همسر 
اولش، باید از دو فرزند خردسالش نگهداری کند، همسفر 

شدن آنها با هم ماجراهایی را رقم می زند...
حامد بهداد، ژیلا شاهی، یونا تدین، نیوشا علیپور و .... بازیگران 
این فیلم هستند. پخش فیلم »قصر شیرین« را موسسه 

»بهمن سبز« برعهده دارد.
موسسه بهمن سبز 110 سالن فعال در سراسر کشور در 

اختیار دارد.

خبر روز

مهران مدیری ضبط برنامه تازه اش را برای 
شبکه نمایش خانگی و  سرویس وی او  دی 

آغاز می کند.

به گزارش »دنیای هوادار«، این خبر را پیج 
رسمی این برنامه در اینستاگرام منتشر 
کرده است و ضمیمه آن عکسی از مدیری 
است که سیگار در دست دارد. تصویری که 
اصولا در برنامه های رسمی از آن استفاده 

نمی شود. خود مدیری نیز آخرین بار در 
نشست خبری فیلمش »ساعت پنج عصر« 
اقدام به کشیدن سیگار کرد که واکنش 

هایی را در پی داشت.
»شب نشینی« که برنامه ای گفت و گو 
محور و با اجرای مهران مدیری است قرار 
است از سه شنبه 22 مرداد وارد مرحله 
تولید شود. این برنامه با اجرا و کارگردانی 
مهران مدیری، تهیه کنندگی سید مصطفی 

احمدی و نویسندگی امیر وفایی ساخته 
می شود و زمان پخش آن در شبکه خانگی 

هنوز مشخص نیست.
و  »دورهمی«  پخش  پایان  با  مدیری 
حاشیه های بخش های آخر آن، ظاهراً قید 
همکاری با تلویزیون را زد و درگیر ساخت 
سریال ویدئویی در حال توزیع »هیولا« شد 
و حالا نیز که خبر ضبط برنامه ویدئویی 

»شب نشینی« مطرح شده است.

ضبط »شب نشینی« مهران مدیری با سیگار!
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رئیسی بنای شکایت شخصی نداشته و ندارد

سخنگوی قوه قضائيه: خبر فيلتر اينستاگرام صحت ندارد

سخنگوی قوه قضاییه با بیان اینکه نقد منصفانه را 
با دل و جان می پذیریم، گفت: ریاست قوه قضاییه 

اعلام کردند از هیچ کس شکایتی ندارند و بنای 
شکایت شخصی را نداشته و ندارند.

غلامحسین اسماعیلی در هشتمین نشست خبری 
امروز ضمن تبریک عید قربان و روز خبرنگار و 
عید غدیر، گفت: ریاست قوه قضاییه در نشستی 
که با مجموعه حفاظت و اطلاعات قوه داشتند روز 
خبرنگار را به شما تبریک گفتند و از تلاش های 
شما تشکر کردند. من هم از تلاش های موثر شما 

در حوزه اطلاع رسانی تشکر می کنم.
شغل  حرفه ای  اخلاق  رعایت  بر  تاکید  با  وی 
خبرنگاری، افزود: انقلاب ما انقلاب فرهنگی است 
و با خبر آغاز شد و پیامبر ما به عنوان نبی یعنی 
کسی که در حوزه اطلاع رسانی و اگاهی بخشی 
جامعه بشریت از او یاد شده است بود لذا انقلاب 
ما انقلاب فرهنگی است و در حوزه فرهنگی نقش 
نقش  مردم  بخشی  اگاهی  در  رسانه  و  فرهنگ 
موثری ایفا می کنند و در اثر اطلاع رسانی صحیح 
خبرگزاری ما در جامعه از بروز حوادث پیشگیری 
شده است. طبیعی است که این حوزه نقش آفرینی 
در اگاهی بخشی افکار جامعه دارد و الزامات خاص 

به اخلاق حرفه ای  را دارد و شما  حرفه ای خود 
خبرنگاری آشنا هستید.

سخنگوی قوه قضاییه افزود: نقد منصفانه را با 
دل و جان می پذیریم و با نقد صحیح اشکالات 
را می توانیم برطرف کنیم. ریاست قوه هم اعلام 
بنای  و  ندارند  شکایتی  کس  هیچ  از  کردند 
دستور  ندارند.  و  نداشته  را  شخصی  شکایت 
در عرصه خبری  از جامعه  که  دادند شکایاتی 

انجام شده مختومه شود.

خبر فیلتر اینستاگرام صحت ندارد
فیلترینگ  موضوع  خصوص  در  اسماعیلی 
اینستاگرام اظهار داشت: بنده در توصیه های 
این  بر  انتظار  که  گفتم  امروز  مقدماتی 
است که جامعه رسانه ای اخلاق حرفه ای را 

مراعات کند.
وی ادامه داد: بسیار مایه تاسف است که اخباری 
خبری  چنین  عنوان  هیچ  به  که  می شود  نقل 

ابراز نشده و در مقطعی که دادستان کل کشور، 
معاون اول ندارد، می بینیم خبری نقل می شود که 
منتسب به معاون اول دادستان کل کشور است که 
این نشان دهنده این است که برخی که در فضای 
مجازی فعالیت می کنند، رعایت اخلاق را نکرده، در 
نتیجه چنین کسی وجود نداشته و چنین خبری 

وجود ندارد.
سخنگوی قوه قضاییه اظهار داشت: به فرض این 
که چنین کسی می بود و چنین مطلبی نیز عنوان 
می کرد؛ این موضع قوه قضائیه به شمار نمی آمد. 
در موضوعات کلان موضع قوه قضائیه آن است که 
سخنگوی این قوه رسماً اعلام می کند یا رئیس قوه 

قضائیه مطلبی را بیان می کند.
وی خاطرنشان کرد: سایر همکاران قضایی ما 
حتی مدیران قضایی آنچه را که در موضوعات 
کلان مطرح می کنند، موضع شخصی آنهاست 
و به هیچ عنوان موضع قوه قضائیه به حساب 

نمی آید.

فرماندار کرج:

شعبه جرایم ویژه انتخاباتی در کرج تشکیل شد
فرماندار کرج از تشکیل شعبه جرایم ویژه 

انتخاباتی در شهرستان کرج خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، غفور قاسم پور 
عصر روز گذشته در جلسه شورای اداری 
شهرستان کرج، با اشاره به اهمیت تحقق 
سیاست های اقتصاد مقاومتی، گفت: در 
شهرستان کرج نیز این موضوع با فعال 
شدن کارگروه های تخصصی با جدیت 

پیگیری می شود.
به  اشاره  با  دیگری  بخش  در  قاسمپور 

نزدیک شدن به موعد انتخابات مجلس 
یازدهم، گفت: باید از همه ظرفیت های 
موجود برای حضور حداکثری و مشارکت 

سیاسی مردم بهره مند شویم.
جرایم  شعبه  تشکیل  از  ادامه  در  وی 
ویژه انتخاباتی خبر داد و تصریح کرد:  
ادارات  انتخابات،  قانون   11 ماده  برابر 
باید همه امکانات و تجهیزات مورد نیاز 
را برای برگزاری انتخابات در چارچوب 
رابطه  این  در  و  سازند  فراهم  قانون 
که   چرا  کنند  همکاری  فرمانداری  با 

انتخابات آبروی نظام است و همه برابر 
قانون مسئول هستیم.

با حکم وزیر کار؛

نعمت اله ایزدی سرپرست صندوق بازنشستگی کشوری شد
با حکم محمد شریعتمداری وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی، »نعمت اله ایزدی« 
به عنوان »سرپرست صندوق بازنشستگی 

کشوری« منصوب شد.

در این حکم آمده است: نظر به مراتب 
تعهد، شایستگی و توانمندی جناب عالی، 
به موجب این حکم، با حفظ سمت به 
بازنشستگی  صندوق  سرپرست  عنوان 
کشوری منصوب می شوید. با عنایت به 
اولویت های دولت تدبیر و امید، ضرورت 

به  کشوری  بازنشستگی  صندوق  دارد، 
طولانی مدت  پس انداز  و  ذخیره  مثابه 
جمع کثیری از بازنشستگان عزیز کشور، 
ضمن اتخاذ سیاست ها و تدابیر عالمانه، 
به جایگاه واقعی خود در پایداری همه 
از  استفاده  به  نیاز  عدم  ویژه  به  جانبه 
بودجه عمومی و ارائه خدمات شایسته به 

بازنشستگان عزیز برگردد.
در ادامه این حکم آمده است: این مهم با 
برنامه ریزی صحیح و با تکیه بر قانونمداری 
امور  مستمر  نظارت  نیز  و  شفافیت  و 

بازنشستگان محقق  و توجه به مصالح 
خواهد شد.

سبک زندگی

محسن رهامی: مراجع قول رفع حصر را داده اند

معاون سیاسی وزیر كشور: به انتخابات نگاه حزبی و جناحی نداریم

اصلاح طلبان  سیاست گذاری  عالی  شورای  عضو 
درمورد جلسات هفتگی خود با مشاوران رهبری، 
گفت: تا زمانی که موضوعات مشترک مطرح شده 
جلو نرود کسی به جمع اضافه نمی شود و فعلا با 
افراد معتدل از هر دو جریان درباره نگرانی های 

مختلف کشور به گفت وگو می پردازیم.
این  گفت:»علی القاعده  ادامه  در  رهامی  محسن 
موضوعات توسط آقای ابوترابی به رهبری انعکاس 
پیدا می کند و همچنین تلاش داریم یک گزارش 
مکتوب از مجموع دیدگاه های مطرح شده تهیه و 

به دست ایشان برسانیم.«
بررسی  و  بحث  مورد  جلسات  این  در  که  آنچه 

قرار می گیرد توسط افراد به جناح ها و جریان های 
مطرح  آنجا  را  نگرانی هایشان  و  منتقل  سیاسی 
می کنند و بخشی از آن که مربوط به رفع موانع 
برای انتخابات بوده بر این اساس مورد بحث قرار 
گرفته که نیروهای موثری که کمتر در صحنه 
بوده اند، اگر در انتخابات حضور بیابند می توانند 
بنابراین  بیاورد؛  عقبه خودشان را نیز به صحنه 
تلاش بر این است که از نیروهای موثر و تاثیرگذار 

برای حضور و ثبت نام در انتخابات دعوت کنیم.
در واکنش به سخنان منتجب نیا مبنی بر اینکه 
ملاقات با رهبری و نامه بعدی به ایشان فضایی 
ایجاد کرده که شرایط سخت حصر شکسته شود(: 

به نظر من هم این موضوع بی تاثیر نبوده، اما حل 
مسائل کلان سیاسی تک عاملی نیست که بگوییم 
فقط همین یک عامل باعث شده که فضای حصر 

بازتر شده باشد.
یکی از سرفصل ها و نقاط عطف در رفع حصر دیدار 
من و آقای منتجب نیا با مقام معظم رهبری بود که 
یکی از موضوعاتی که به طور رسمی مطرح شد 

همین رفع حصر بود.
 بعد از جلسه، من و آقای منتجب نیا به شکل 
مکتوب مسائل را برای مقام معظم رهبری ارسال 
کردیم که البته این می تواند سرآغاز و نقطه عطفی 

برای رفع برخی محدودیت های حصر باشد.

ما با برخی از مراجع قم هم دیدار داشته ایم و یکی 
از موارد مورد بحث ما درخواست کمک برای رفع 
حصر بوده آنها وعده دادند که با رهبری تماس 

گرفته و درباره حصر با ایشان صحبت کنند.

با بیان اینکه مراجع عظام علاقه ندارند که اینگونه 
مسائل در رسانه ها مطرح شود(: پیگری و تماس 
مراجع برای پیگیری مسائل کلان از جمله این 

قضایا بسیار مهم است.
اقداماتی که در رفع حصر آیت الله  )با اشاره به 
منتظری صورت گرفت و در چند مرحله حصر 
کاملا برطرف شد(: طی کردن همان روال را برای 

رفع حصر آقایان کروبی، موسوی و خانم رهنورد 
انتظار داریم ما انتظار داشتیم با توجه به پیگیری ها 
و مکاتبات و ملاقات با رهبری، سرعت و شیب رفع 

حصر بیشتر باشد.

معاون سیاسی وزارت کشور گفت: هراندازه رقابت 
افزایش  نیز  مشارکت  باشد،  بیشتر  انتخابات  در 

خواهد داشت.
به گزارش »دنیای هوادار«، عرف در دیدار با نماینده 
ولی فقیه استان خراسان شمالی با اشاره به اینکه 
از رضایتمندی  انقلاب اسلامی  ارزیابی دشمنان 
مردم از نظام جمهوری اسلامی به مشارکت مردم 
دشمنان  کرد:  اضافه  دارد،  بستگی  انتخابات  در 

انقلاب اسلامی اعتماد عمومی از نظام را با میزان 
مشارکت مردمی در انتخابات ارزیابی می کنند و 
باید بستر مناسبی برای حضور مردم در انتخابات 

فراهم شود.
وی ادامه داد: چهار رکن در انتخابات باید وجود 

داشته باشد که مشارکت،  امنیت،  سلامت و رقابت 
ارکان این انتخابات است.

جاری  سال  در  امیدواریم  کرد:   اظهار  عرف 
انتخاباتی باشکوه برگزار شود و مجلسی کارآمد را 

در نظام داشته باشیم.

معاون سیاسی وزارت کشور تصریح کرد: در وزارت 
کشور به دنبال ایجاد آمادگی کامل در کشور هستیم 

تا انتخاباتی با رقابت و باسلامت بالا برگزار کنیم.
به گفته وی جبهه و حزب های سیاسی برای ما 
انتخابات  برگزاری  اصلی  و هدف  ندارد  اهمیتی 

باشکوه و سلامت کامل است و نگاهی حزبی و 
سیاسی نداریم.

عرف عنوان کرد: دشمنان انقلاب اسلامی در حال 
حاضر می خواهند ملت ایران را دلسرد کنند و 
عملا باید در مقابل این جبهه ایستاد و مردم ایران 
مانند همیشه که با شکوه در صحنه حضور دارند 
اسلامی صف  انقلاب  افکار دشمنان  مقابل  در 

آرایی کنند.
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ورود خبرنگاران به اماكن ورزشي ممنوع شد!
پورسیدآقایي را بي خیال،
سلطاني فر را بچسبید ...

از  قبل  تا  سعیدی-  مجید 
روز خبرنگار، فکر مي کردیم 
پورسیدآقایي -معاون ترافیک 
شهرداري- مخالف خبرنگاران 
کردن  محدود  با  که  است 
سهمیه طرح ترافیک از ورود 
جلوگیري  محدوده  به  ها  آن 
مي کند. اما گویا سلطاني فر و 
زیر مجموعه او در وزارت ورزش گوي سبقت را از پورسیدآقایي 

هم ربوده اند!
با  گذشته  روز  انقلاب  ورزشي  مجموعه  حراست  کارکنان 
ممانعت از ورود خبرنگاران که علاوه بر کارت پوشش خبري 
وزارت ورزش، کارت وزارت ارشاد، کارت انجمن خبرنگاران و 
عکاسان ورزشي که خانه آن ها در داخل مجموعه قرار دارد 
)!( اعلام کردند؛ رئیس حراست مجموعه دستور داده از ورود 

خبرنگاران تحت هر عنوان جلوگیري شود!
جالب است که ماجرا به اینجا ختم نمي شود. زیرا وقتي 
خبرنگاران خواهان شماره تلفن رئیس حراست مجموعه براي 
علت ماجرا جویا مي شوند چنین جواب مي گیرند:»بگردید 
پیدا کنید، ما نداریم!« یعني تکریم ارباب رجوع و رعایت حقوق 
شهروندي که رئیس دولت تدبیر و امید )!( ابلاغ کرد در حد 
بوندس لیگا در حراست مجموعه انقلاب اجرا مي شود و فقط 
کافي است سري به آن جا بزنید و از این احترام و تکریمی که 

موج می زند لذت ببرید!
البته ما خبرنگاران به این اتفاقات عادت کرده ایم )!( چون مي 
دانیم فقط 1۷ مرداد است که با دریافت انواع و اقسام پیامک 

ها عزیز مي شویم و از فردایش مجددا روز از نو و روزی از نو...
جالب است که هنوز امضاي برخي ظاهر فریبان )!( بر روي 
لوحه هاي کاغذي تقدیر نامه از برخي مجیزگویان  )!( به 
مناسبت روز خبرنگار، خشک نشده که شاهد چنین اتفاق بي 
شرمانه از سوي حراست مجموعه ورزشي انقلاب هستیم؛ آیا 

این بود رسم تقدیر از جامعه خبري؟
حالا اگر پورسیدآقایي، سهمیه طرح ترافیک خبرنگاران را به 
خاطر تسویه حساب در ماجراي راه آهن کم کرده در خصوص 

رفتار و عملکرد سلطاني فر و زیر مجموعه او چه باید گفت؟
مگر غیر این است که خبرنگاران بر اساس رسالت ذاتي خود 
همواره منعکس کننده اخبار و تلاش هاي مجموعه ورزش 
هستند، پس چرا آن ها را به جایي که خانه آن ها است راه 
نمي دهند و از ورودشان جلوگیري مي کنند؟ رئیس حراست 
مجموعه ورزشي انقلاب بر اساس کدام ضوابط و مقررات به 
خود اجازه مي دهد به نگهبانان ابلاغ نماید از ورود خبرنگاران 

خودداري کنند؟
 وقتي عملکرد پورسیدآقایي و سلطاني فر و صالحي امیري و 
برخي دولتمردان را نسبت به خبرنگاران کنار هم قرار مي دهیم  
ناخودآگاه یاد قانون اساسي و ایضا سانسور و قتل هاي زنجیره 

اي و تعطیلي روزنامه ها مي افتیم!
حقیقتا که چه تدبیري و چه امیدي! دیروز پورسیدآقایي جلوي 
ترددمان در خیابان را گرفت و امروز هم سلطاني فر و رئیس 
حراست مجموعه انقلاب ما را به خانه مان راه نمي دهد! لابد 
فردا هم وزیر ارشاد و صالحي امیري نفس مان را قطع می کنند! 

راستی... روز خبرنگار هم مبارک!

قلندر

مجید سعیدی

استراماچونی   - صمدی  فاطمه 
و  است  سختگیر  است،  ای  حرفه 
خصوصیات  همین  جدی .  کاملا 
نشان می دهد که باشگاه استقلال 
دارد.  او  مدارای  برای  سختی  کار 
های  بدقولی  بعضا  که  باشگاهی 
نداشته،  شاکی  کم  مسئولانش 
چارت  در  امروز  که  باشگاهی 
را  زیادی  مشکلات  خود  مدیریتی 
پشت سر می گذراند طبیعی است 
باید  استراماچونی  حفظ  برای  که 
بخشی از مشکلات خود را حل کند.
مربی حرفه ای امکانات می خواهد، 
نظم و انضباط از اولویت هایش است و 

با بدقولی مشکل دارد. عمده مشکلاتی 
که در فوتبال ایران حرف اول را می زند 
و اگر حل نشود یکی مثل استراماچونی 

کاسه صبرش لبریز می شود.
استقلال  ایتالیایی  سرمربی  امروز 
ناراضی از شرایطی است که برای او 
بازیکنان مد  اند،  تیمش رقم زده  و 
نظرش را جذب نکرده اند و بی نظمی 
مشهود در باشگاه استقلال او را کلافه 

کرده است.
در  شرطی  به  استرا  شرایط  این  با 
استقلال می ماند که خواسته هایش 
را برآورده کنند . بازیکنان مدنظرش 
را زودتر جذب کنند و قید بدقولی 

فقط  شرایطی  چنین  بزنند.  را 
با  استقلال  همکاری  ادامه  سبب 
این  استراماچونی می شود در غیر 
با همه  ایتالیایی حتی  صورت مرد 
زد،  از آن حرف می  ای که  انگیزه 
قید حضور در استقلال را می زند. 
مخصوصا این که او چهره ای کاملا 
جدی را از خود نشان داده، مردی که 
فقط در مواقع خاص انسان دوستانه 
لبخند او را هواداران استقلال دیده 
اند و به نظر می رسد با این شرایط 
به  او  های  خواسته  نکردن  برآورده 
همان جدیت چهره اش، جدایی او 

از جمع آبی ها را جدی کند.

استقلال- استراماچونی؛ به شرط برآورده کردن خواسته ها 

رئیس سازمان لیگ فوتبال ایران گفت: 
رقابت های نوزدهمین دوره لیگ برتر 
از روز ۳1 مرداد 1۳۹۸ آغاز می شود.

حیدر بهاروند در گفت و گو با سایت 
اظهار  ایران  فوتبال  لیگ  سازمان 
داشت: در آخرین جلسه ای که در 

فدراسیون فوتبال و با حضور مهدی 
تاج؛ رئیس فدراسیون برگزار کردیم 
وضعیت ورزشگاه های حاضر در لیگ 
برتر مورد بررسی نهایی قرار گرفت 
این شد که  بر  و در نهایت تصمیم 
نوزدهمین دوره لیگ برتر) جام خلیج 

فارس( فصل ۹۹-۹۸ از روز ۳1 مرداد 
آغاز می شود. هفته نخست مسابقات 
شهریور  اول  و  مراد  روزهای ۳1  در 

برگزار می شود.
وی افزود: برخی از باشگاه هایی نیز 
که ورزشگاه هایشان هنوز آمادگی 

و  ندارند  را  مسابقات  برگزاری 
الزامات ایمنی و امنیتی مورد نظر 
در آنها به طور کامل اجرایی نشده 
مسابقات شان در شهر یا استان بی 
تماشاگران  حضور  بدون  و  طرف 

برگزار می شود.

تاریخ شروع لیگ برتر بالاخره مشخص شد: 31 مرداد

مهاجم سابق تیم فوتبال استقلال از 
دنیای فوتبال وداع کرد.

میلاد میداوودی مهاجم سابق استقلال 
مسجد  نفت  تهران،  استقلال  اهواز، 
سلیمان، پاس تهران و تیم ملی فوتبال 
ایران از دنیای فوتبال خداحافظی کرد.
پیام خداحافظی میداوودی از فوتبال به 

شرح زیر است:
سلام به همه...

نویسم  می  ا  ر  متن  این  که  امروز 
دستانم می لرزد. چه زود گذشت توپ 
بازی در شن های داغ مسجد سلیمان.
آن زمان های دور حتی فکرش را هم 

نمی کردم لحظه خداحافظی این قدر 
زود بیاید. آن روزها که آرزوی پوشیدن 
پیراهن استقلال را داشتم کجا و حالا 
که لحظه خداحافظی از تمام رویاهایم 
است،کجا.نوشتن  بازیکن  قالب  در 
هواداران  شما  برای  خداحافظی  از 
عزیز چه سخت است. می خواهم از 
فوتبال  طرفداران  شما  خوبان،  شما 
سرتاسر  اهواز،  سلیمان،  مسجد  در 
خوزستان و طرفداران استقلال کبیر 
در قالب بازیکن فوتبال خداحافظی 
حمایتم  چقدر  دانم  می  کنم.خوب 
کردید، چقدر پشتم ایستادید،چقدر 

به من روحیه دادید. نمی دانم اسمش 
تقدیر بود یا هر چیز دیگری ولی کاش 
نمی  اتفاق  لعنتی  مصدومیت  آن 
افتاد،آه! نمی دانم این بغض گلویم کی 
رها می شود اما آن مصدومیت لعنتی 
خیلی زود باعث شد از استقلال که 
عشق دوران کودکی ام بود جدا شوم 

و شاید حتی از فوتبال!
شما  واویلای  واویلا  صدای  هنوز 
هواداران عزیز در گوشم هست، وقتی 
صدایم می کردید مو بر تنم سیخ می 
شد، خدا می داند چقدر انگیزه داشتم 
خوشحالتان کنم و الان هم خوشحالم 

حداقل در گوشه ای ذهن و قلب شما 
هستم. این را از پیام های پر محبتی 

که می فرستید متوجه شدم.
از  زیادی  های  مهری  بی  چند  هر 
خیلی ها دیدم ولی کم نیاوردم، تلاش 
کردم، جنگیدم، با خودم، با فوتبال، 
با زندگی اما میداودی اهل جنگیدن 
است و برنده شدن. می خواهم حالا 
نه در قالب بازیکن فوتبال بلکه برای 
مربیگری تلاش کنم و بجنگم.می دانم 
حمایتم می کنید،مثل همیشه، من 
هم روی حمایت شما حساب می کنم.
دستتان را می فشارم، مثل همیشه از 

دوران کودکی تا امروز تکرار می کنم 
که استقلالی بودم و استقلالی می مانم. 
به امید روزی که دوباره شما عزیزان را 
از نزدیک ببینم، شاید روی نیمکت تیم 

محبوب استقلال.

»میلاد میداوودی« از فوتبال خداحافظی كرد

کریستیانو رونالدو گفت تفاوت او با 
مسی، فتح لیگ قهرمانان اروپا با چند 

تیم مختلف است.
 ۳4 ستاره  رونالدو،  کریستیانو 
مصاحبه ای  اخیرا  یوونتوس  ساله 
انجام داده که قسمت   DAZN با
زین  درباره  او  صحبت های  اول 
رونالدو  خواندید.  را  زیدان  الدین 
با  مصاحبه  از  دیگری  قسمت  در 
DAZN درباره تفاوت خود با لیونل 
مسی گفت:»تفاوت من با مسی این 

بازی  باشگاه  چند  برای  که  است 
مختلفی  باشگاه های  با  و  کرده ام 
قهرمانان  لیگ  قهرمان  توانسته ام 
شوم. من برای شش فصل متوالی، 
بهترین گلزن لیگ قهرمانان بودم. 
بازیکنان زیادی نیستند که پنج بار 
قهرمان اروپا شده باشند، به همین 
دلیل فکر می کنم که لیگ قهرمانان، 
بخش بزرگی از هویت مرا تشکیل 
فوق العاده  بازیکنی  مسی  می دهد. 
است که صرفا او را به خاطر توپ  

یاد  به  کرده  کسب  که  طلاهایی 
نخواهند آورد بلکه از مسی، همانند 
من، به خاطر پیشرفتی که هر سال 
داشته یاد خواهد شد. هرروز با هدف 
موفقیت های  کسب  برای  تمرین 
و  می شوم  بیدار  خواب  از  بیشتر 
پول  تمرین، فقط کسب  از  هدفم 
نیست. خوشبختانه من در زندگی ام 
پول کم ندارم بلکه با سخت تلاش 
کردن، می خواهم جایگاهی در تاریخ 

فوتبال به دست آورم.«

كریستیانو   رونالدو:

لیگ قهرمانان، بخش بزرگی از هویت مرا 
تشکیل می دهد


